



Uvažujete o uspořádání vaší firemní akce v klidném prostředí?

Nabídka využití společenského sálu našeho hotelu představuje ideální volbu. Sál s kapacitou 150 osob je vybaven kompletní technikou pro pořádání kongresů, školení a společenských akcí jako rauty, plesy a jiné události dle vašeho přání. Pro cestovní kanceláře nabízíme vytvoření balíčků pro jednodenní i vícedenní pobyty zaměřené na poznání historických a přírodních krás Nepomuku a blízkého okolí.

NABÍZÍME VÁM:

- rezervace stylové kavárny s kapacitou 40 osob
- rezervace Haškova salonku s kapacitou 35 osob
- kompletní cateringové služby
- pořádání různých akcí - svateb, promocií, rodinných oslav, rautů...
- možnosti objednání specialit jako např. uzené šunky s kostí, uzeného selátka, letního grilování na terase, pečené husy...

www.svejkhotel.cz

*****+ Hotel U Zeleného stromu Švejk restaurant**

nám. A. Němejce 69
335 01 Nepomuk

Tel.: +420 371 580 371

Fax: +420 371 580 372

Mob.: +420 725 810 257

E-mail: info@hotelnepomuk.cz



ŠVEJK

www.hotelnepomuk.cz

www.svejkhotel.cz

***+

Hotel

U Zeleného stromu
& Švejk restaurant



Nepomuk

Švejk restaurant



Vážení hosté!

Srdečně vás vítáme v hotelu U Zeleného stromu, který je umístěn na historickém náměstí města Nepomuku, rodišti sv. Jana Nepomuckého.

Zveme vás k pobytu v nově zrekonstruovaném hotelu ve starobylém domě U Zeleného stromu. Hotel je pro vaše pohodlí vybaven v kategoriích ***+ Superior a nabízí 56 lůžek v jedno a dvoulůžkových pokojích, rodinném pokoji a apartmentu. Ve všech pokojích jsou pro vás připraveny TV s nabídkou 20 programů, přípojky k internetu a vlastní sociální zařízení s vanou.

Pokud dostanete chuť na dobrou večeři či oběd, je zde pro vás připraven stylový staročeský Švejk restaurant a secesní kavárna s nabídkou české i mezinárodní kuchyně. Nezanedbali jsme ani nabídku vyžití v Nepomuku a blízkém okolí a připravili jsme pro vás mnoho tipů na výlety ať už pěší či na kole nebo třeba autem.

Okolí Nepomuku je jako stvořené pro pěší a cykloturistiku s překrásnou krajinou Pošumaví a Brd.

www.hotelnepomuk.cz



ŠVEJK

kavárna



Sehr verehrte Gäste!

Herzlich willkommen im Hotel Zum grünen Baum. Dieses stilvolle, neu renovierte Hotel der gehobenen Mittelklasse befindet sich direkt auf dem Stadtplatz von Nepomuk, dem Geburtsort des Heiligen Johannes Nepomuk.

Wir laden Sie zum Aufenthalt im neu gestalteten Hotel ein, das sich im historischen Haus Zum grünen Baum befindet. Das gemütliche **** Superior Hotel hat eine Gesamtkapazität von 56 Betten, in Ein- und Zweibettzimmern, einem Familienapartment und einer Suite. Alle Zimmer sind mit Bad (WC, Wanne), TV-SAT mit 20 Programmen, Internetanschluss und Telefon ausgestattet.

Sie werden im stilvollen Schweik-Restaurant und im schönen Jugendstilcafé mit Spezialitäten aus der böhmischen und internationalen Küche kulinarisch verwöhnt.

Das hotel liegt an der Grenze zwischen West-, Süd- und Mittelböhmen, es hat somit einer ideale Lage für Ihren Aufenthalt in Tschechien. Gerne helfen wir Ihnen auch mit der Planung Ihrer Freizeitaktivitäten. Wir haben für Sie spezielle Ausflugstipps vorbereitet - egal ob Sie mit dem Auto oder Fahrrad fahren oder einfach Wanderungen in der zauberhaften Natur dieser Region unternehmen möchten.



Hotel
Zum Grünen Baum

Falls Sie eine Firmenveranstaltung organisieren möchten, stellt unser wunderschöner Festsaal für Sie eine ideale Wahl dar! Der Saal mit einer Kapazität von 150 Sitzplätzen ist mit modernster Technik für die Organisation von Kongressen, Schulungen, Musikabenden, Galabüfets und anderen Veranstaltungen nach Ihren Wünschen ausgestattet. Den Reiseveranstaltern bieten wir gerne eine ganze Reihe von ein- und mehrtägigen Reisepaketen für Böhmen - Rundreisen an.

WIR BIETEN IHNEN AN:

- Reservierung eines stilvollten Cafés mit einer Gesamtkapazität von 40 Personen
- Reservierung des Hasek Salons (Kapazität 40 Pers.)
- Komplettes Catering
- Organisation von Veranstaltungen aller Art - Hochzeiten, Promotionen, Familienfeiern oder Galabüfets
- Kulinarische Spezialitäten wie z. B. Spanferkel, großen geräucherten Schinken, Schlacht festspezialitäten, Gänsebraten, Grillen auf der Sommerterrasse und vieles mehr!

hotelový pokoj



Dear guests!

We heartily welcome you to our hotel called „U Zeleného stromu“, situated in the historical square of Nepomuk city, the birthplace of St. John of Nepomuk.

We would like to invite you to stay in our newly reconstructed hotel in the antique building U Zeleného stromu. Our hotel is four your comfort and contentment equipped in 3 ** category Superior and offers 56 beds in single and double rooms, one family room and one apartment. Each of the rooms has its TV with 20 channels, internet plug and own bathroom with a bath.

If you get hungry you are welcomed to visit our typical old czech restaurant Švejk and our secession café with a large choice of meals Czech and International cousine.

We couldn't have ingored your free time in Nepomuk and its surroundings, thus we've prepared a lot of choices for the trips wheather on foot, by bicycle or by car. Nepomuk is the place made for hiking or touring by bicycle with marvellous nature of Pošumaví and Brdy.



koupelna

Hotel
The Green Tree

Are you thinking over your company meeting at this calm place?

Using of our meeting hall is just the perfect choice. The hall offers the capacity for 150 people it is fully equipped with by technique for your congress, education training but also for private party, ball or banquet. For travel agencies we offer creating of special packages for one-day or longer stay focused on visiting historical and natural beauty of Nepomuk and its country.

WE OFFER YOU:

- reservation of a stylish café with capacity of 40 persons
- reservation of Hasek lounge (capacity of 35 pers.)
- complete catering services
- organization of various events - weddings, graduation celebrations, family celebrations, routs and the like
- various specialities can be ordered such as: gammon with bone, smoked piglet, summer grilling on a terrace roast goose, etc.

